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Godkjenning av sakskart 
Elin Horn Galtung (H) fremmet følgende forslag til ny sak: 
Sak 154/09  Bande som herjer i Bydel Vestre Aker 
Arild Gjervan (H) fremmet følgende forslag til ny sak: 
Sak 155/09  Varsel om oppstart av reguleringsplanarbeid for Tryvann vinterpark - orientering 
Terje Bjøro (V) fremmet følgende forslag til ny sak: 
Sak 156 /09  Parkering på Hovseterhjemmet 
 
Sakskartet ble godkjent med disse tilleggssaker. 
 
Åpen halvtime 
Erling Storm, utbygger VinderenBorgen, tok ordet til sak 136 /09  Byggeprosjekt 
Slemdalsveien 70 
Gerd Lillegård, Aksjonsgruppen vern Kragskogen, ønsket å bevare den siste del av 
Kragskogen som er i Olav Aukrusts vei 20. 
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Sak 129 /09  Protokoll fra møte 18. juni 2009 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget godkjenner protokollen fra bydelsutvalgets møte 18. juni 2009 
 
Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak 
Bydelsutvalget godkjenner protokollen fra bydelsutvalgets møte 18. juni 2009 
 

 Sak 130 /09  Bydelsdirektørens driftsorientering 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tok Bydelsdirektørens driftsredegjørelse til orientering, og ber om at en slik 
orientering utarbeides til hvert BU-møte 
 
Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak 
Bydelsutvalget tok Bydelsdirektørens driftsredegjørelse til orientering, og ber om at en slik 
orientering utarbeides til hvert BU-møte 
 

 Sak 131 /09  Grøntplan for Oslo kommunedelplan for Den 
Blågrønne Strukturen i Oslos byggesone - Varsling av 
planforslag til offentlig ettersyn 

 
Representanten Terje Bjøro (V) ønsket å få vurdert sin habilitet i saken med henvisning til at 
han eier en leilighet som grenser mot friområde i Kragskogen.  Det ble vedtatt at han var 
habil, da han er en av mange eiere i boligsameiet. 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydel Vestre Aker har ingen bemerkninger til forslaget til revidert Grøntplan for Oslo, og tar 
det derfor til orientering. 
 
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteen fremmet følgende forslag til vedtak 
Bydelsutvalget ser med stor glede på forslaget til revidert grøntplan for Oslo og tar det til 
orientering.  
 
Bydelsutvalget vil fremheve grønne lungers betydning for byborgernes trivsel og helse og vil 
ta skarp avstand fra nedbygging av grøntområder/grønne lunger.  
 
Vestre Aker bydelsutvalg er svært fornøyd med at Mærradalsbekken og Makrellbekken er gitt 
første prioritet som gjenåpningsprosjekter, og ser frem til at også Hovseterbekken gjenåpnes. 
 
Ved åpning av bekker, er det viktig at en påser at vannkvaliteten er tilfredsstillende. Der det 
viser seg nødvendig må rensetiltak iverksettes.  
 



Bydelsutvalget er opptatt av at barn, ungdom og voksne (også de som ikke har egne haver) får 
glede av det jordnære, dyrkning og grønne verdier i ordets bokstavligste forstand, og er derfor 
positivt innstilt til bevaring og videreutvikling av byens skolehaver og parsellhaver samt 
kolonihaver.  
Bydelsutvalget er opptatt av at byen, og særlig sentrum og de sentrumsnære områder i større 
grad forgrønnes. 
 
Høyre og Venstre fremmet følgende tilleggsforslag: 
1. Det er viktig at Kragskogen bevares som friområde og vil støtte vern av dette 
rekreasjonsområdet.  Dette er siste rest av selve skogen og er av stor verdi for beboerne rundt 
i terrasseleiligheter, rekkehus og også nærliggende villaområde. 
 
2. Vestre Aker bydel har flest idrettsaktive barn og unge organisert i lag samtidig som 
anleggskapasiteten i Oslo vest er den dårligste i byen.   
 
Syd for Sørkedalsveien 148, (FO-bygget)ligger det en lang flate med begrenset vegetasjon og 
med reserve høyspentkabler trukket tvers over. Deler av denne flaten er asfaltert da den var 
brukt av eier, Forsvaret, til landingsplass for helikopter. Dette arealet er lagt inn som deler av 
erstatningsareal for de mål som er beregnet å medgå til USAs påtenkte nye ambassade ved 
Morgedalsveien, og foreslått til bruk for kunstgressbane. På bakgrunn av den store mangelen 
på idrettsanlegg i Oslo vest ber Vestre Aker bydelsutvalg at også den resterende flaten 
vurderes til bruk for idrett, for eksempel at hele området benyttes til en fotballhall og en 
kunstgressbane, og at disse hensyn legges inn i planen som Friareal/Idrett. I den forbindelse 
henvises det også til Forslag til reguleringsplan for Mærradalen, PBE-sak 200502608, der Røa 
Idrettslag foreslår dette. Det understrekes at dette forslaget ikke kommer i konflikt med de 
formål planen har med å verne selve Mærradalen. En klar forutsetning er også at stien langs 
området opprettholdes, eventuelt flyttes litt lengre øst på området   
 
Christian Holmesland (F) fremmet følgende endringsforslag til BMS-komiteens pkt. 3: 
Vestre Aker bydelsutvalg ønsker ikke at bekken i Mærradalen forbi Hovseter til 
Sørkedalsveien åpnes.  Området er et av få steder i bydelen som er godt tilrettelagt for 
uorganisert lek og trening for barn og ungdom.  Gjennom en åpning av elveløpet vil område 
bli vesentlig forringet og ikke egnet for ballspill og mindre barns frie lek. 
 
Bydel Vestre Aker har mange åpne bekkeløp, en ombygging av et vel fungerende 
friluftsområde med åpning av gammelt bekkeløp vil ikke ha i nøærheten av den betydning 
som området har i forbindelse med dagens bruk. 
 
Fremskrittspartiets endringsforslag falt med 13 (8H+2A+2V+1SV) mot 2 stemmer (2F). 
BMS-komiteens forslag med Høyre og Venstres tilleggsforslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Bydelsutvalget ser med stor glede på forslaget til revidert grøntplan for Oslo og tar det til 
orientering.  
 
Bydelsutvalget vil fremheve grønne lungers betydning for byborgernes trivsel og helse og vil 
ta skarp avstand fra nedbygging av grøntområder/grønne lunger.  
 
Vestre Aker bydelsutvalg er svært fornøyd med at Mærradalsbekken og Makrellbekken er gitt 
første prioritet som gjenåpningsprosjekter, og ser frem til at også Hovseterbekken gjenåpnes. 
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Ved åpning av bekker, er det viktig at en påser at vannkvaliteten er tilfredsstillende. Der det 
viser seg nødvendig må rensetiltak iverksettes.  
 
Bydelsutvalget er opptatt av at barn, ungdom og voksne (også de som ikke har egne haver) 
får glede av det jordnære, dyrkning og grønne verdier i ordets bokstavligste forstand, og er 
derfor positivt innstilt til bevaring og videreutvikling av byens skolehaver og parsellhaver 
samt kolonihaver. 
 
Bydelsutvalget er opptatt av at byen, og særlig sentrum og de sentrumsnære områder i større 
grad forgrønnes. 
 
Det er viktig at Kragskogen bevares som friområde og vil støtte vern av dette 
rekreasjonsområdet.  Dette er siste rest av selve skogen og er av stor verdi for beboerne rundt 
i terrasseleiligheter, rekkehus og også nærliggende villaområde. 
 
Vestre Aker bydel har flest idrettsaktive barn og unge organisert i lag samtidig som 
anleggskapasiteten i Oslo vest er den dårligste i byen.   
 
Syd for Sørkedalsveien 148, (FO-bygget) ligger det en lang flate med begrenset vegetasjon og 
med reserve høyspentkabler trukket tvers over. Deler av denne flaten er asfaltert da den var 
brukt av eier, Forsvaret, til landingsplass for helikopter. Dette arealet er lagt inn som deler 
av erstatningsareal for de mål som er beregnet å medgå til USAs påtenkte nye ambassade ved 
Morgedalsveien, og foreslått til bruk for kunstgressbane. På bakgrunn av den store mangelen 
på idrettsanlegg i Oslo vest ber Vestre Aker bydelsutvalg at også den resterende flaten 
vurderes til bruk for idrett, for eksempel at hele området benyttes til en fotballhall og en 
kunstgressbane, og at disse hensyn legges inn i planen som Friareal/Idrett. I den forbindelse 
henvises det også til Forslag til reguleringsplan for Mærradalen, PBE-sak 200502608, der 
Røa Idrettslag foreslår dette. Det understrekes at dette forslaget ikke kommer i konflikt med 
de formål planen har med å verne selve Mærradalen. En klar forutsetning er også at stien 
langs området opprettholdes, eventuelt flyttes litt lengre øst på området   
 

 Sak 132 /09  Overføring av vann fra Langlivannet til Oset 
vannbehandlingsanlegg  - Langliaprosjektet - 
Fastsettelse av utredningsprogrammet 

 
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteen fremmet følgende forslag til vedtak 
Bydel Vestre Aker tar brevet av 7. juli 2009 fra VAV til orientering. 
 
BMS-komiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Bydel Vestre Aker tar brevet av 7. juli 2009 fra VAV til orientering. 
 

 Sak 133 /09  Oversendelse av byggesak i Marka Elveli Sørkedalen 
Bod-garasje 

 
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteen fremmet følgende forslag til vedtak 
Bydel Vestre Aker har ingen bemerkninger til søknaden om rammetillatelse, men viser til 
rikspolitisk bestemmelse om midlertidig markagrense, jf. forskrift 29.6.2007 nr. 802.  



BMS-komiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Bydel Vestre Aker har ingen bemerkninger til søknaden om rammetillatelse, men viser til 
rikspolitisk bestemmelse om midlertidig markagrense, jf. forskrift 29.6.2007 nr. 802.  
 

 Sak 134 /09  Rømningsvei på Studenthytta Gnr 25 Bnr 9. 10, 12 og 
18 - Kjellerberget i Nordmarka - Ber om uttalelse 

 
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteen fremmet følgende forslag til vedtak 
Etter det Bydel Vestre Aker kan se, er tiltaket ikke i strid med formålet bak forskriften om 
rikspolitisk bestemmelse eller markaloven som trer i kraft 1. september 2009. De visuelle 
hensyn til bygningen og omgivelsene, synes å være ivaretatt. Bydel Vestre Aker har derfor 
ingen innsigelser mot det planlagte tiltaket.  
 
BMS-komiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Etter det Bydel Vestre Aker kan se, er tiltaket ikke i strid med formålet bak forskriften om 
rikspolitisk bestemmelse eller markaloven som trer i kraft 1. september 2009. De visuelle 
hensyn til bygningen og omgivelsene, synes å være ivaretatt. Bydel Vestre Aker har derfor 
ingen innsigelser mot det planlagte tiltaket.  
 

 Sak 135 /09  Svar vedrørende fjerning av avgiftsparkering i Harald 
Løvenskiolds vei 

 
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteen fremmet følgende forslag til vedtak 
Vestre Aker bydelsutvalg viser til politiets brev av 15. mai 2009, og slutter seg til 
innstillingen om fri parkering på østsiden av Harald Løvenskiolds vei. 
 
Elin Horn Galtung (H) fremmet følgende forslag til brev sendt Politiet: 
For bydelsutvalget er det litt uklart hva som virkelig menes i brev av 15.05.2009, for en fri 
parkering på høyre side/øst? vil medføre at veien som er regulert inn i Harald Løvenskioldsvei 
mellom Vækerøveien 206 og 208 kommer rett ut i parkeringsområdet.  Eier av Vækerøveien 
206 er allerede varslet om at eier av 208 ønsker å sette i gang arbeidet med å utvikle denne 
tomten, og at ekspropriasjon av ca. 42 m2 i Vækerøveien 206 kan bli ønsket dersom arealet 
ikke selges frivillig. 
 
Vestre Aker bydelsutvalg ber derfor politiet sørge for at det settes opp parkering forbudt skilt 
på høyre side av veien når man kommer fra Røa. 
 
Høyres forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Følgende brev sendes Politiet: 
For bydelsutvalget er det litt uklart hva som virkelig menes i brev av 15.05.2009, for en fri 
parkering på høyre side/øst? vil medføre at veien som er regulert inn i Harald 
Løvenskioldsvei mellom Vækerøveien 206 og 208 kommer rett ut i parkeringsområdet.  Eier 
av Vækerøveien 206 er allerede varslet om at eier av 208 ønsker å sette i gang arbeidet med å 
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utvikle denne tomten, og at ekspropriasjon av ca. 42 m2 i Vækerøveien 206 kan bli ønsket 
dersom arealet ikke selges frivillig. 
 
Vestre Aker bydelsutvalg ber derfor politiet sørge for at det settes opp parkering forbudt skilt 
på høyre side av veien når man kommer fra Røa. 
 

 Sak 136 /09  Byggeprosjekt Slemdalsveien 70 - VindernBorgen 
 
Venstres forslag til vedtak 
1. Bydelsutvalget beklager at det ble sendt nabovarsel 26/6, dvs. rett før sommerferien, og at 

lokalpolitikerne ikke ble orientert om prosjektet. 
 
2. Bydelsutvalget ønsker at Jeppehaven opprettholdes som grønn lunge, og at den planlagte 

parkeringen forsenkes og legges lokk over. 
 
3. Bydelsutvalget ønsker at bygget forskyves noe slik at det kan bli et parkbelte mot 

Borgenveien. 
 
4. Bydelsutvalget ønsker at bygget fundamenteres slik at ny Vinderen stasjon kan integreres, 

og slik at muliggjør planfritt kryss. 
 
5. Bydelsutvalget ønsker at bygget reduseres med en etasje slik at det blir, 3,4 m lavere og at 

man unngår takterrasser på kortsiden med generende innsyn til naboer. 
 
A, H, SV og F fremmet følgende fellesforslag: 
På BMS-møte 17. august 2009 orienterte byggherren for VinderenBorgen, Erling Storm, om 
prosjektet som det er søkt byggetillatelse for. 
 
Følgende brev sendes Byrådsavdeling for byutvikling. Bystyret, byrådet og Plan- og 
bygningsetaten: 
Vestre Aker bydelsutvalg tar søknaden til orientering og uttrykker tilfredshet med at forslaget 
som er fremmet er basert på den gjeldende reguleringsplanen og ligger innenfor rammene til 
denne planen.  Bydelsutvalget er også tilfreds med at byggherren nå har fjernet forslaget om 
takterrasser da disse ville vært til stor sjenanse for naboene i Slemdalsveien og Borgenveien. 
 
Vestre Aker bydelsutvalg ønsker å fokusere på behovet for en utbedring av Vinderen-krysset 
og forutsetter at utbyggingen av VinderenBorgen ikke kommer i konflikt med etablering av en 
nedsenket T-banestasjon på Vinderen.  Bydelsutvalget ber om at utbyggeren koordinerer sin 
utbygging med en eventuell utbygging av ny T-banestasjon. 
 
Venstres forslag ble stemt over punktvis: 
Pkt 1 falt med 13 (8H+2F+2A+1SV) mot 2 (2V) stemmer  
Pkt 2 falt med 13 (8H+2F+2A+1SV) mot 2 (2V) stemmer  
Pkt 3 falt med 13 (8H+2F+2A+1SV) mot 2 (2V) stemmer  
Pkt 4 falt med 13 (8H+2F+2A+1SV) mot 2 (2V) stemmer  
Pkt 5 falt med 13 (8H+2F+2A+1SV) mot 2 (2V) stemmer  
 
Det ble så stemt over fellesforslaget: 
Avsnitt 1 ble vedtatt med 13 (8H+2F+2A+1SV) mot 2 (2V) stemmer 
Avsnitt 2 ble enstemmig vedtatt. 
 



Bydelsutvalgets vedtak: 
Følgende brev sendes Byrådsavdeling for byutvikling. Bystyret, byrådet og Plan- og 
bygningsetaten 
Vestre Aker bydelsutvalg tar søknaden til orientering og uttrykker tilfredshet med at forslaget 
som er fremmet er basert på den gjeldende reguleringsplanen og ligger innenfor rammene til 
denne planen.  Bydelsutvalget er også tilfreds med at byggherren nå har fjernet forslaget om 
takterrasser da disse ville vært til stor sjenanse for naboene i Slemdalsveien og Borgenveien. 
 
Vestre Aker bydelsutvalg ønsker å fokusere på behovet for en utbedring av Vinderen-krysset 
og forutsetter at utbyggingen av VinderenBorgen ikke kommer i konflikt med etablering av en 
nedsenket T-banestasjon på Vinderen.  Bydelsutvalget ber om at utbyggeren koordinerer sin 
utbygging med en eventuell utbygging av ny T-banestasjon. 
 

 Sak 137 /09  Ny musikk- og kulturskole.  Ny barnehage 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Saken legges fram for Bydelsutvalget uten innstilling. 
 
Jane Steenbuch (H) fremmet følgende forslag til vedtak sendt Røa kirke, Bystyret, 
Byrådsavdeling for utvikling og  Plan- og bygningsetaten: 
: 
Vestre Aker Bydelsutvalg stiller seg meget positivt til Prosjektbeskrivelsen med 
dokumentasjon og framdrift om Røas ny musikk- og kulturskole/barnehage. Dette prosjektet 
er et stort løft for barn- og ungdom i Vestre Aker. 
 
Det finnes per i dag ingen kulturstasjon vest for Majorstua og Røa kirkes beliggenhet er i 
gangavstand fra 5 grunnskoler og en videregående skole. Skolen ligger meget nær offentlig 
transport.  Kulturskolen i Oslo har lange ventelister, spesielt på instrumentundervisningen, og 
Røa Kirke er allerede et svært populært og kjent sted for musikkfester og konserter.  
Kulturstasjonen vil åpne kulturmuligheter for svært mange barn.  
 
Paviljonstrukturen gjør at kirken beholder sin plass som hovedbygning på tomten. 
Kirkeparken blir oppgradert som friareal og kommer både barnehagebarn og andre til gode. 
 
Det trafikale forholdet kan bli vanskelig med økning av barn i barnehagen og utvidet bruk av 
området gjennom musikk- og kulturskolen, men atkomsten for varelevering og av/pålessing 
ved Vækerøveien gjør at Nordengveien og Snargangen slipper altfor stor belastning. Det er å 
håpe at flest mulig går dit til fots og/eller med offentlig transport. Det er en fordel at 
kulturskolen og barnehagen stort sett blir brukt på forskjellige tider av døgnet.  
 
Terje Bjøro (V) fremmet følgende forslag til vedtak: 
Vestre Aker bydelsutvalg er glad for etablering av ny musikk- og kulturskole og håper et slikt 
etablissement vil kunne realiseres som en del av Samfunnshuset eller lignende 
 
Vestre Aker bydelsutvalg beklager at utviklingen av barnehage og bygging av musikkskole 
medfører en nedbygging av grøntarealer rundt kirke og innbygging av en kirke som hadde 
fortjent en åpen og markant plassering. 
 
Venstres forslag falt med 14 (8H+2F+2A+1SV+1V) stemmer mot1 (V) stemme. 
Høyres forslag ble vedtatt med 14 (8H+2F+2A+1SV+1V) stemmer mot 1 (V) stemme. 
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Bydelsutvalgets vedtak: 
Følgende brev sendes sendt Røa kirke, Bystyret, Byrådsavdeling for utvikling og  Plan- og 
bygningsetaten: 
 
Vestre Aker Bydelsutvalg stiller seg meget positivt til Prosjektbeskrivelsen med 
dokumentasjon og framdrift om Røas ny musikk- og kulturskole/barnehage. Dette prosjektet 
er et stort løft for barn- og ungdom i Vestre Aker. 
 
Det finnes per i dag ingen kulturstasjon vest for Majorstua og Røa kirkes beliggenhet er i 
gangavstand fra 5 grunnskoler og en videregående skole. Skolen ligger meget nær offentlig 
transport.  Kulturskolen i Oslo har lange ventelister, spesielt på instrumentundervisningen,  
og Røa Kirke er allerede et svært populært og kjent sted for musikkfester og konserter.  
Kulturstasjonen vil åpne kulturmuligheter for svært mange barn.  
 
Paviljonstrukturen gjør at kirken beholder sin plass som hovedbygning på tomten. 
Kirkeparken blir oppgradert som friareal og kommer både barnehagebarn og andre til gode. 
 
Det trafikale forholdet kan bli vanskelig med økning av barn i barnehagen og utvidet bruk av 
området gjennom musikk- og kulturskolen, men atkomsten for varelevering og av/pålessing 
ved Vækerøveien gjør at Nordengveien og Snargangen slipper altfor stor belastning. Det er å 
håpe at flest mulig går dit til fots og/eller med offentlig transport. Det er en fordel at 
kulturskolen og barnehagen stort sett blir brukt på forskjellige tider av døgnet.  
 

 Sak 138 /09  Bevilling - Søknad fra Ann Mathuset Daglivarer om 
salgsbevilling for alkoholholdig drikk - Trettebakken 1 - 
0755 Oslo 

 
Helse- og sosialkomiteens forslag til vedtak 
Vestre Aker bydelsutvalg har ingen bemerkninger til søknaden om salgsbevilling, og kan 
derfor anbefale denne innvilget 
 
Helse- og sosialkomiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Vestre Aker bydelsutvalg har ingen bemerkninger til søknaden om salgsbevilling, og kan 
derfor anbefale denne innvilget 
 

 Sak 139 /09  Regnskapsrapportering pr.31.07.09 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar redegjørelsen om bydelens økonomiske situasjon til orientering. 
 
Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Bydelsutvalget tar redegjørelsen om bydelens økonomiske situasjon til orientering. 
 



Sak 140 /09  Kostnadsbesparende tiltak - status 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
BU slutter seg til de tiltak som er beskrevet i saken og ber om å bli holdt løpende orientert om 
den økonomiske situasjonen. BU ber spesielt om å bli orientert dersom de foreslåtte tiltakene 
får konsekvenser for tjenestetilbudene.  
 
Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
BU slutter seg til de tiltak som er beskrevet i saken og ber om å bli holdt løpende orientert om 
den økonomiske situasjonen. BU ber spesielt om å bli orientert dersom de foreslåtte tiltakene 
får konsekvenser for tjenestetilbudene.  
 

 Sak 141 /09  Organisasjonsendring gjeldende fra 01. september 
2009 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar saken om organisasjonsendringer til orientering.  
 
Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Bydelsutvalget tar saken om organisasjonsendringer til orientering 
 

 Sak 142 /09  Budsjettprosess 2010 - Bydel Vestre Aker 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar saken om budsjettprosess 2010 til etterretning   
 
Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Bydelsutvalget tar saken om budsjettprosess 2010 til etterretning   
 

Sak 143 /09  Status barnehageutbygging 
 
Representanten Terje Bjøro (V) ønsket å få vurdert sin habilitet i saken med henvisning til at 
han eier en leilighet som grenser mot en av barnehagetomtene.  Det ble vedtatt at han var 
habil, da det ikke skulle gjøres vedtak i denne sak. 
 
Forslag til vedtak: 
Bydelsutvalget tar saken om status for barnehager til orientering 
 
Høyre fremmet utsettelsesforslag. 
 
Utsettelsesforslaget ble enstemmig vedtatt. 
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Bydelsutvalgets vedtak: 
Saken utsettes til møte 8. oktober 2009. 
 

 Sak 144 /09  Solkroken barnehage 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar vedlagte brev til orientering. 
 
Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Bydelsutvalget tar vedlagte brev til orientering. 
 

 Sak 145 /09  Tommleplassen - orientering 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar saken om Tommleplassen friluftsbarnehage til orientering. 
 
Elin Horn Galtung (H) fremmet følgende forslag til vedtak: 
Følgende brev sendes Byrådsavdeling velferd og sosiale tjenester med kopi til Byrådet og 
Bystyret. 
 
Vestre Aker bydelsutvalg viser til brev fra Byrådsavdeling velferd og sosiale tjenester av 
21.07.2009 angående Godkjenning av barnehageplasser – delegasjon, der det hevdes at 
vedtaksmyndighet i denne saken ikke kan tillegges bydelsutvalget da den ikke er av prinsipiell 
art, ref Bydelsreglementet § 3-4 annet avsnitt.  
 
Vestre Aker bydelsutvalg er sterkt uenig i at denne saken ikke er av prinsipiell art da den 
gjelder hvilke krav som skal stilles ved skjønn til de m2 som kan godkjennes som erstatning 
for ”normale” inneareal i en Friluftsbarnehage i forhold til en vanlig barnehage. VST tolkning 
av denne saken forutsetter at dette er et engangstilfelle, noe Vestre Aker bydelsutvalg ikke 
kan være enig i da bydelens beliggenhet med Marka både innenfor og rett utenfor bydelens 
grenser, ligger vel til rette for at flere kan ønske å opprette en friluftsbarnehage. Det er derfor 
for administrasjonen, og for eventuelle fremtidige søkere, en klargjøring å vite hva som anses 
å være et riktig skjønn slik at det blir en likebehandling ved fremtidige saker.    
 
Høyres forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Følgende brev sendes Byrådsavdeling velferd og sosiale tjenester med kopi til Byrådet og 
Bystyret. 
 
Vestre Aker bydelsutvalg viser til brev fra Byrådsavdeling velferd og sosiale tjenester av 
21.07.2009 angående Godkjenning av barnehageplasser – delegasjon, der det hevdes at 
vedtaksmyndighet i denne saken ikke kan tillegges bydelsutvalget da den ikke er av prinsipiell 
art, ref Bydelsreglementet § 3-4 annet avsnitt.  
 
Vestre Aker bydelsutvalg er sterkt uenig i at denne saken ikke er av prinsipiell art da den 
gjelder hvilke krav som skal stilles ved skjønn til de m2 som kan godkjennes som erstatning 



for ”normale” inneareal i en Friluftsbarnehage i forhold til en vanlig barnehage. VST 
tolkning av denne saken forutsetter at dette er et engangstilfelle, noe Vestre Aker bydelsutvalg 
ikke kan være enig i da bydelens beliggenhet med Marka både innenfor og rett utenfor 
bydelens grenser, ligger vel til rette for at flere kan ønske å opprette en friluftsbarnehage. Det 
er derfor for administrasjonen, og for eventuelle fremtidige søkere, en klargjøring å vite hva 
som anses å være et riktig skjønn slik at det blir en likebehandling ved fremtidige saker.    
 
 

 Sak 146 /09  Utvikling av sykefraværet i Bydel Vestre Aker 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar saken om utviklingen av sykefraværet til orientering, og ber om hvalvårlig 
oppdatering på utviklingen av sykefraværet. 
 
Høyre og Venstre fremmet følgende fellesforslag: 
Bydelsutvalget takker for konstruktiv og nyttig rapport om utviklingen av sykefraværet og ser 
frem til halvårlig oppdatering på utviklingen av sykefraværet.  Vi vil følge utviklingen nøye og 
har tiltro til at administrasjonen vil iverksette tiltak for å redusere sykefraværet. 
 
Da barnehager og hjemmetjeneste står for den største økningen i sykefraværet ønsker vi om 
mulig at sykefraværet deles opp på private og kommunale barnehager samt praktisk bistand 
og hjemmesykepleien. 
 
Videre ønskes en utredning om ”Servicekontoret – Raskere tilbake” er en nødvendig instans; 
alternativt kunne vært organisert annerledes, samt kostnader ved dette kontoret. 
 
Fellesforslaget fra H og V ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Bydelsutvalget takker for konstruktiv og nyttig rapport om utviklingen av sykefraværet og ser 
frem til halvårlig oppdatering på utviklingen av sykefraværet.  Vi vil følge utviklingen nøye og 
har tiltro til at administrasjonen vil iverksette tiltak for å redusere sykefraværet. 
 
Da barnehager og hjemmetjeneste står for den største økningen i sykefraværet ønsker vi om 
mulig at sykefraværet deles opp på private og kommunale barnehager samt praktisk bistand 
og hjemmesykepleien. 
 
Videre ønskes en utredning om ”Servicekontoret – Raskere tilbake” er en nødvendig instans; 
alternativt kunne vært organisert annerledes, samt kostnader ved dette kontoret. 
 

 Sak 147 /09  Pandemi, oppdatering per 17.08.09 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar orienteringen om Pandemiberedskapen og den praktiske tilnærmingen til 
orientering. 
 
Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
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Bydelsutvalget tar orienteringen om Pandemiberedskapen og den praktiske tilnærmingen til 
orientering. 
 

 Sak 148 /09  Tilsynsutvalgets oppfølging av helsetilsynets tilsyn 
ved Hovseterhjemmet 

 
Helse- og sosialkomiteen fremmer følgende forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar referat fra tilsynsutvalgets møte 20.04.2009med ledelsen ved 
Hovseterhjemmet angående Helsetilsynets tilsyn til orientering 
 
Helse- og sosialkomiteens forslag ble enstemmig vedtatt: 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Bydelsutvalget tar referat fra tilsynsutvalgets møte 20.04.2009med ledelsen ved 
Hovseterhjemmet angående Helsetilsynets tilsyn til orientering 
 

 Sak 149 /09  Tilsyn ved Hovseterhjemmet enhet 2 18.03.2009 
 
Helse- og sosialkomiteen fremmer følgende forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar tilsynsrapporten for uanmeldt  tilsyn 18.03.2009 ved Hovseterhjemmet, 
enhet 2 og kommentarer til rapporten fra Sykehjemsetaten til orientering  
 
Helse- og sosialkomiteens forslag ble enstemmig vedtatt: 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Bydelsutvalget tar tilsynsrapporten for uanmeldt  tilsyn 18.03.2009 ved Hovseterhjemmet, 
enhet 2 og kommentarer til rapporten fra Sykehjemsetaten til orientering  
 

 Sak 150 /09  Tilsyn ved Hovseterhjemmet enhet 1 og 5 09.02.2009 
 
Helse- og sosialkomiteen fremmer følgende forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar tilsynsrapporten for tilsyn ved Hovseterhjemmet, enhet 1 og 5 09.02.2009 
og kommentarer til rapporten fra Sykehjemsetaten til orientering 
 
Helse- og sosialkomiteens forslag ble enstemmig vedtatt: 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Bydelsutvalget tar tilsynsrapporten for tilsyn ved Hovseterhjemmet, enhet 1 og 5 09.02.2009 
og kommentarer til rapporten fra Sykehjemsetaten til orientering 
 

 Sak 151 /09  Foreløpig orientering om tilsyn ved Hovseterhjemmet 
15.07.2009 

 
Helse- og sosialkomiteen fremmer følgende forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar tilsynsrapporten for uanmeldt  tilsyn ved Hovseterhjemmet 15.07.2009 til 
foreløpig orientering 
 



Helse- og sosialkomiteens forslag ble enstemmig vedtatt: 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Bydelsutvalget tar tilsynsrapporten for uanmeldt tilsyn ved Hovseterhjemmet 15.07.2009 til 
foreløpig orientering 
 

 Sak 152 /09  Varslingssystem for Sørkedalen - Lysakervassdraget 
 
Elin Horn Galtung (H)  fremmet følgende forslag til vedtak 
Følgende brev sendes Vann- og avløpsetaten med kopi til byrådet, bystyret og Oslopolitiet: 
 
På bakgrunn av flere uønskede hendelser som følge av vannreguleringer ber Bydelsutvalget i 
Vestre Aker om at Vann- og avløpsetaten (VAV ) avklarer ansvarsforhold og rollefordeling 
knyttet til regulering av vannstanden i Bogstadvannet. Det er særs viktig med gode rutiner for 
oppfølging, hvor målet er mest mulig stabilt vann-nivå i Bogstadsvannet. Videre ber 
Bydelsutvalget VAV om å etablere et system, evt fast skilting, for varsling når vannføringen 
er unormal høy i Sørkedalen- Lysakervassdraget. Dette for å sikre at byens innbyggere og 
eventuelt tilreisende er inneforstått med den risiko som bading medfører. 
 
Bydelsutvalget er også gjort oppmerksom på at gjerdene og ballnettene langs Røabanen mot 
elven, flere steder er i meget dårlig stand, noe som medfører at baller lett kommer 
over/gjennom gjerdet og ned mot elven. Bydelsutvalget forutsetter at disse repareres snarest 
mulig slik at ikke barna må løpe ned mot elven for å hente baller.  
  
Bydel Vestre Aker ber VAV om rask tilbakemeldning med forslag til konkrete tiltak som vil 
virke forebyggende i forhold til alvorlige hendelser.  
 
Høyres forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Følgende brev sendes Vann- og avløpsetaten med kopi til byrådet, bystyret og Oslopolitiet: 
 
På bakgrunn av flere uønskede hendelser som følge av vannreguleringer ber Bydelsutvalget i 
Vestre Aker om at Vann- og avløpsetaten (VAV ) avklarer ansvarsforhold og rollefordeling 
knyttet til regulering av vannstanden i Bogstadvannet. Det er særs viktig med gode rutiner for 
oppfølging, hvor målet er mest mulig stabilt vann-nivå i Bogstadsvannet. Videre ber 
Bydelsutvalget VAV om å etablere et system, evt fast skilting, for varsling når vannføringen er 
unormal høy i Sørkedalen- Lysakervassdraget. Dette for å sikre at byens innbyggere og 
eventuelt tilreisende er inneforstått med den risiko som bading medfører. 
 
Bydelsutvalget er også gjort oppmerksom på at gjerdene og ballnettene langs Røabanen mot 
elven, flere steder er i meget dårlig stand, noe som medfører at baller lett kommer 
over/gjennom gjerdet og ned mot elven. Bydelsutvalget forutsetter at disse repareres snarest 
mulig slik at ikke barna må løpe ned mot elven for å hente baller.  
  
Bydel Vestre Aker ber VAV om rask tilbakemeldning med forslag til konkrete tiltak som vil 
virke forebyggende i forhold til alvorlige hendelser.  
 

 Sak 153 /09  Komitereferater møte 3. september 2009 
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Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
1. Protokoll fra Rådet for funksjonshemmede 04.05.09 tas til orientering 
2. Protokoll fra Rådet for funksjonshemmede 08.06.09 tas til orientering 
3. Protokoll fra BMS-komiteens møte 17.08.09 tas til orientering 
4. Protokoll fra helse- og sosialkomiteen 24.08.09 tas til orientering 
5. Protokoll fra Rådet for funksjonshemmede 24.08.09 tas til orientering 
6. Protokoll fra Ungdosmrådet 25.08.09 tas til orientering 
7. Protokoll fra AU 26.08.09 tas til orientering 
8. Protokoll fra Vestre Aker Eldreråd 31.08.09 tas til orientering 
9. Protokoll fra MBU 31.08.09 tas til orientering 
10. Protokoll fra AMU 31.08.09 tas til orientering 
 
Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
1. Protokoll fra Rådet for funksjonshemmede 04.05.09 tas til orientering 
2. Protokoll fra Rådet for funksjonshemmede 08.06.09 tas til orientering 
3. Protokoll fra BMS-komiteens møte 17.08.09 tas til orientering 
4. Protokoll fra helse- og sosialkomiteen 24.08.09 tas til orientering 
5. Protokoll fra Rådet for funksjonshemmede 24.08.09 tas til orientering 
6. Protokoll fra Ungdosmrådet 25.08.09 tas til orientering 
7. Protokoll fra AU 26.08.09 tas til orientering 
8. Protokoll fra Vestre Aker Eldreråd 31.08.09 tas til orientering 
9. Protokoll fra MBU 31.08.09 tas til orientering 
10. Protokoll fra AMU 31.08.09 tas til orientering 
 

 Sak 154 /09  Bande som herjer i bydel Vestre Aker 
 
Elin Horn Galtung (H) forslag til vedtak 
Brev sendes Majorstua Politistasjon med kopi til statsråd Storberget, Kripos, politimesteren i 
Oslo og Byrådet. 
 
Vestre Aker bydelsutvalg har fått flere henvendelser fra bydelens beboere om rene tyvraid 
utført av de såkalte ”Travellers”, ref Kripos trusselvurdering om Irske/britiske asfalt- og 
steinleggere i Norge. En butikkeier ble regelrett rundstjålet av to kvinner og flere barn. Da 
Majorstuen Politistasjon ble kontaktet, var svaret at dere ikke hadde kapasitet til å følge opp 
saken. Imidlertid foretok butikkeieren selv ettersøkelsesarbeidet ved å oppspore hvor bilen, 
som tyvene brukte, sto parkert. Ved ny henvendelse til dere ble det da foretatt uttrykning til 
Bogstad Camping og tyvgodset fra andre butikker ble funnet i en campingvogn, men 
politibetjentene hevdet at de ikke hadde hjemmel til å ransake de andre campingvognene i 
følget, og derfor fikk denne eieren intet tilbake.  
 
I ettertid har de samme personene, også i følge med menn, oppsøkt samme butikk flere 
ganger, noe som oppfattes meget truende for eier. Politiets vilje eller evne til å ta tak i de som 
hører til denne banden er tydeligvis meget begrenset, for ansvarlig hos dere rådet eieren å ta 
kontakt med et vaktselskap! Som kjent kan ikke vaktselskapene gjøre noe annet enn å være en 
moralsk og dyr støtte, for det er dere som har makten til å arrestere og bøtelegge.  At det nå 
drives en omfattende formidling mellom flere av butikkene, for både å advare om når 
”Travellerne” er i området og hvis mulig hjelpe hverandre når situasjoner oppstår, er naturlig, 
men alle føler situasjonen meget utrygg, spesielt da de nå vet at fra Majorstuen politistasjon er 



det lite hjelp å få med mindre dere selv er tilstede på åstedet, noe selvfølgelig ”Travellerne” er 
helt klar over og benytter seg av. 
 
Alle Statoilstasjoner i Osloområdet er advart mot dem, for deres kollegaer på Bogstad 
Camping har hatt mange ubehageligheter som følge av at de holder til der, eller i Ankerveien 
vis a vis Golfklubben hvis de er blitt utvist fra campingplassen. En slik utvisning av enkelte 
av bandemedlemmene har til nå vært meget begrenset, selv om de ansvarlige for plassen nå 
har lagt listen vesentlig lavere før det skjer, men så lenge de ikke kan vise bort hele banden 
består problemet i bydelen. At Ankerveien ikke er skiltet med Parkering forbudt, hvilket 
Bystyret har vedtatt den er, medfører at før det skiltet er på plass kan de ikke bøtelegges til 
tross for at diverse campingvogner og andre kjøretøy nå beslaglegger store deler av veien. 
Dette medfører også at det er vanskelig for Oslo Golfklubb å få større biler, som 
renovasjonsbiler, inn til seg da det allerede er en trang adkomst. 
 
Ved henvendelse fra media har dere på Majorstuen politistasjon uttalt at dere ikke anser denne 
gjengen som et alvorlig kriminelt problem  
 
Det samme gjelder for butikkeiere på Eiksmarka, som også flere ganger er blitt rundstjålet, for 
Bærums politiet viser heller ingen særlig interesse for å få en slutt på disse uakseptable 
forholdene.  
 
Vestre Aker bydelsutvalg beklager meget sterkt at dere ikke ser ut til å ta trusselen 
”Travellerne” medfører for bydelens beboere særlig alvorlig, og det står i sterk kontrast til 
Kripos mangesidige advarsel mot denne banden. Overskrifter i denne advarselen som: ”Vold 
og trussler, Vinningskriminalitet, Økonomisk kriminalitet, Menneskehandel – tvangsarbeid – 
rekruttering, Internasjonal dimensjon” gjør at denne saken NÅ MÅ tas på alvor! Under punkt 
3. Vurdering, kan det vises til 3.1 Behov for iverksettelse av tiltak. Og dersom dere ikke er i 
stand til å gå inn i det samarbeidet som der foreslås, vil vi anbefale at dere benytter dere av 
punkt 2.4.8 Trafikkrelaterte forhold. Ved å gjennomføre kontroll av sjåførene og alle 
kjøretøyene både i Ankerveien og på Bogstad Camping med engelske skilter, vil dere 
sannsynligvis kunne avsløre mye juks som medfører reaksjoner fra dere. Dermed viser dere er 
at dere ikke har tenkt å la dem fortsette å herje fritt med bydelens beboere og 
næringsdrivende, for det er helt uakseptabelt!  
 
Vestre Aker bydelsutvalg ber politiet ta dette alvorlig og sørge for at bydelens beboere sikres 
den trygghet man må kunne forvente i Oslo.   
 
Høyres forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Brev sendes Majorstua Politistasjon med kopi til statsråd Storberget, Kripos, politimesteren i 
Oslo og Byrådet. 
 
Vestre Aker bydelsutvalg har fått flere henvendelser fra bydelens beboere om rene tyvraid 
utført av de såkalte ”Travellers”, ref Kripos trusselvurdering om Irske/britiske asfalt- og 
steinleggere i Norge. En butikkeier ble regelrett rundstjålet av to kvinner og flere barn. Da 
Majorstuen Politistasjon ble kontaktet, var svaret at dere ikke hadde kapasitet til å følge opp 
saken. Imidlertid foretok butikkeieren selv ettersøkelsesarbeidet ved å oppspore hvor bilen, 
som tyvene brukte, sto parkert. Ved ny henvendelse til dere ble det da foretatt uttrykning til 
Bogstad Camping og tyvgodset fra andre butikker ble funnet i en campingvogn, men 
politibetjentene hevdet at de ikke hadde hjemmel til å ransake de andre campingvognene i 
følget, og derfor fikk denne eieren intet tilbake.  
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I ettertid har de samme personene, også i følge med menn, oppsøkt samme butikk flere 
ganger, noe som oppfattes meget truende for eier. Politiets vilje eller evne til å ta tak i de som 
hører til denne banden er tydeligvis meget begrenset, for ansvarlig hos dere rådet eieren å ta 
kontakt med et vaktselskap! Som kjent kan ikke vaktselskapene gjøre noe annet enn å være en 
moralsk og dyr støtte, for det er dere som har makten til å arrestere og bøtelegge.  At det nå 
drives en omfattende formidling mellom flere av butikkene, for både å advare om når 
”Travellerne” er i området og hvis mulig hjelpe hverandre når situasjoner oppstår, er 
naturlig, men alle føler situasjonen meget utrygg, spesielt da de nå vet at fra Majorstuen 
politistasjon er det lite hjelp å få med mindre dere selv er tilstede på åstedet, noe selvfølgelig 
”Travellerne” er helt klar over og benytter seg av. 
 
Alle Statoilstasjoner i Osloområdet er advart mot dem, for deres kollegaer på Bogstad 
Camping har hatt mange ubehageligheter som følge av at de holder til der, eller i Ankerveien 
vis a vis Golfklubben hvis de er blitt utvist fra campingplassen. En slik utvisning av enkelte av 
bandemedlemmene har til nå vært meget begrenset, selv om de ansvarlige for plassen nå har 
lagt listen vesentlig lavere før det skjer, men så lenge de ikke kan vise bort hele banden består 
problemet i bydelen. At Ankerveien ikke er skiltet med Parkering forbudt, hvilket Bystyret har 
vedtatt den er, medfører at før det skiltet er på plass kan de ikke bøtelegges til tross for at 
diverse campingvogner og andre kjøretøy nå beslaglegger store deler av veien. Dette 
medfører også at det er vanskelig for Oslo Golfklubb å få større biler, som renovasjonsbiler, 
inn til seg da det allerede er en trang adkomst. 
 
Ved henvendelse fra media har dere på Majorstuen politistasjon uttalt at dere ikke anser 
denne gjengen som et alvorlig kriminelt problem  
 
Det samme gjelder for butikkeiere på Eiksmarka, som også flere ganger er blitt rundstjålet, 
for Bærums politiet viser heller ingen særlig interesse for å få en slutt på disse uakseptable 
forholdene.  
 
Vestre Aker bydelsutvalg beklager meget sterkt at dere ikke ser ut til å ta trusselen 
”Travellerne” medfører for bydelens beboere særlig alvorlig, og det står i sterk kontrast til 
Kripos mangesidige advarsel mot denne banden. Overskrifter i denne advarselen som: ”Vold 
og trussler, Vinningskriminalitet, Økonomisk kriminalitet, Menneskehandel – tvangsarbeid – 
rekruttering, Internasjonal dimensjon” gjør at denne saken NÅ MÅ tas på alvor! Under punkt 
3. Vurdering, kan det vises til 3.1 Behov for iverksettelse av tiltak. Og dersom dere ikke er i 
stand til å gå inn i det samarbeidet som der foreslås, vil vi anbefale at dere benytter dere av 
punkt 2.4.8 Trafikkrelaterte forhold. Ved å gjennomføre kontroll av sjåførene og alle 
kjøretøyene både i Ankerveien og på Bogstad Camping med engelske skilter, vil dere 
sannsynligvis kunne avsløre mye juks som medfører reaksjoner fra dere. Dermed viser dere er 
at dere ikke har tenkt å la dem fortsette å herje fritt med bydelens beboere og 
næringsdrivende, for det er helt uakseptabelt!  
 
Vestre Aker bydelsutvalg ber politiet ta dette alvorlig og sørge for at bydelens beboere sikres 
den trygghet man må kunne forvente i Oslo.   
 

 Sak 155 /09  Varsel om oppstart av reguleringsplanarbeid for 
Tryvann vinterpark - orientering 

 
Høyres forslag til vedtak 
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Bydelsutvalget tar BMS-komiteens vedtak til orientering 
 
Høyres forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Bydelsutvalget tar BMS-komiteens vedtak til orientering 
 
 

 Sak 156 /09  Parkering på Hovseterhjemmet 
 
Terje Bjøro (V) fremmet følgende  forslag til vedtak 
Vestre Aker bydelsutvalg ber bydelsdirektøren ta kontakt med Sykehjemsetaten, slik at man 
finner en bedre løsning på parkeringssituasjonen på Hovseterhjemmet. 
 
Venstres forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Vestre Aker bydelsutvalg ber bydelsdirektøren ta kontakt med Sykehjemsetaten, slik at man 
finner en bedre løsning på parkeringssituasjonen på Hovseterhjemmet. 
 
 
Møtet slutt kl. 21.00. 
 
  
 
 
 
 
Elin Horn Galtung        Anne Marie nordby 
Leder          Sekretær 
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